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Radna Rady Miasta Wloclawek
Wloclawek, dnia 24 wneilnia2024 r.

SzP.
Krqyszlof Kukuc*i
Preqydent Miasto Woclawek

Interpelacja

w imieniu mieszkafic6w osiedla Potudnie zwracant siQ z uprzejmq pro6bq
o utwardzenie nawierzchni chodnika lqczqcego ulicq Bagiennq z ulic4 Zrnawiq
otaz o uporzqdkowanie i wykonanie zabieg6w pielqgnacyjnych zieleni na tym odcinku.
chodnik ten pelni wa2nq funkciE komunikacyjnq i jest czQsto wykorzystywany
przez mieszkafic6w, kt6ny chc4 dotrzei do szkoly, przedszkola, pracy. Utwardzenie
nawierzchni chodnika przyczyni siE do podwy2szenia poziomu bezpieczeristwa i komfortu
mieszkariclw oraz pozytywnie wplynie na funkcjonalnosd osiedla poludnie.

Upnejmie proszQ panaprezydenta o pozytywn e roryatrzanie powyzszej prosby,

Z powaiuniem

{,{ouq* heu
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Zalacznik:
ZdjEcie chodnika lqczqcego ulicg Bagienn4 z ulic4 Zurawi4.




